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  - Unuk mi je za sada veoma zadovoljan školom. Počeo je da piše nešto, uči nove stvari  , za
sada sve ide vrlo zadovoljavajuće. Kao deda,  vrlo sam srećan i zadovoljan na samom početku
njegovog školovanja i verujem da će sve tako i ostati.
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